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Abstract:

This study aims to clarify the process of adopting traditional banks for Islamic
banking, by opening windows that offer Islamic banking activities and products that have
characteristics and conditions that distinguish them from their traditional counterparts.

The Algerian banking system strives to keep pace with the success of Islamic banking.
This is through the system 02-20, which clarifies the process of opening Islamic windows in
public banks.

Keywords: Conventional banks; Islamic banks; Islamic banking windows; Islamic banking
products.

JEL Classification Codes: G21, G29.

Résumé: Cette étude vise a clarifier le processus d'adoption des banques traditionnelles
pour la banque islamique, en ouvrant des fenétres offrant des activités bancaires islamiques
et des produits qui ont des caractéristiques et des conditions qui les distinguent de leurs
homologues traditionnels.

Le systeme bancaire algérien s'efforce de suivre le rythme du succés de la banque
islamique. C'est a travers le systeme 02-20, qui clarifie le processus d'ouverture des fenétres
islamiques dans les banques publiques.

Mots-clés: Banques conventionnelles; banques islamiques; guichets bancaires islamiques;
produits bancaires islamiques.
Codes de classification de Jel: G21, G29.
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